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 5.9.2023מיום  3/23פרוטוקול ישיבת מועצת האיגוד מס' 

 יו"ר, גל פרויקט, דורון ספיר, נתי נחום, אלעד רוזגוביץ, רועי ברזילי   –: ה"ה: נתן וולוך נוכחים

 דוד, אלברט אוחיון, ארז אלי -עידן גביש, שלום בן         

 מנכ"ל, שלי ברוש, יפתח ענבר, אלון לוי, ריבה ולדמן, עו"ד מיכל זילכה,   –: גיל ליבנה מוזמנים

 רו"ח יאיר נחומובסקי, מיכאל לשם, איגי ארם    

 : ליאור שפירא, רפאל ברנזחסרים

 השנה  –הרמת כוסית לרגל חג ראש  .1

 לחיים לכבוד השנה החדשה. כוסית נתן פותח את הישיבה ומבקש להרים 

זו אני מברך :  גיל  ובישיבה חגיגית  עובדי  את  את חברי המועצה,    בפרוס השנה החדשה 

שירה של נעמי שמר "שיפה ושונה תהא  מילות  על פי  בברכה  ובני משפחותיכם  האיגוד  

אשר משקף אחדות ורעות בחברה    , השנה אשר מתחילה לה עכשיו", וכמו השולחן הזה

נאחל למדינת ישראל  בשגשוג ואחווה. כך בעשייה, משיך נ ש , מאחל לכולנו הישראלית 

 לחיים. לחברים המתמודדים בבחירות.  הצלחה  . איחולי  בעם ושלום עם הסביבה  שלום 

 2023הענקת פרס עובד מצטיין לשנת  .2
עניק  שהחלה בשנה שעברה יש לי הכבוד ומלוא הערכה לה חדשה  מסורת  התאם לב : גיל 

רענן הוא ראש צוות שקילה ואחראי על  .  ענן פרנט בשם האיגוד פרס עובד מצטיין לר 

של האיגוד    הרגישהכי  ו  ההכי חשוב ערכת  המבקרת השקילה והניתוב באתר שהיא  

את התפקיד    מבצע רענן  ומחייבת דיוק, אמינות ואחריות מצד הבקרים ומצידו של רענן  

בשנתיים האחרונות הוא אמון על הבדיקות והרצות  שנים ו  6  - כרבה במשך  במסירות  

רענן תמיד זמין בכל שעה למנהלי  המערכת החדשה לשקילה ובקרה של מוטורולה.  

 ועונה על כל בקשה או בעיה.  תברואה ושפ"ע ברשויות ולקבלנים פרטיים  

 

 מוענקת לרענן תעודת הוקרה ופרס כספי # 

 

 אישור פרוטוקולים:  .3
   13.6.23מיום   2/23פרוטוקול ישיבת מועצת האיגוד מס'   3.1
   23.5.23מיום  6/23פרוטוקול ועדת מכרזים מס'    3.2
   27.6.23מיום  7/23פרוטוקול ועדת מכרזים מס'  3.3
   26.7.23מיום  8/23פרוטוקול ועדת מכרזים מס'  3.4
   30.7.23מיום  4/23פרוטוקול ועדת שכר וכ"א מס'  3.5

   13.6.23מיום  2/23פרוטוקול ועדת השקעות  3.6

 

נבחר קבלן להקמת משרדי האיגוד.   )מכרז הקמת משרדי האיגוד(    7/23בפרוטוקול מס'  :  נתי

 אני מבקש לדעת האם הקבלן התחיל לעבוד ? 

 

הקבלן נבחר בהחלטת ועדת המכרזים על בסיס חוות דעת משפטית ומקצועית , נחתם  :  ל יג

 הסכם וניתן צו התחלת עבודה.   ו אית

 

היא בסמכות ועדת המכרזים.  במכרז  החלטה  יציאה לפרויקט אושרה במליאת המועצה. ה: הגל 

 ל פרוטוקול של ועדת מכרזים מגיע לאישור המועצה. אנחנו עובדים בצורה תקינה וחוקית. כ
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 : לגבי הארכת הסכם להפעלת קפה חיריה, מדוע לא יוצאים למכרז? נתי

 

כולל  למספר שנים וההסכם עם עמותת "שכולו טוב" להפעלת הקפה במרכז לחינוך נעשה : גיל 

ואושרה   בוועדת המכרזים  נעשה  מימוש האופציה  אישור  אופציה.  לשנה תקופת  הארכה 

בקפה  שעוברים  מיוחדים  צרכים  עם  נוער  חברתי אשר מכשיר  הינו קפה  הקפה  נוספת. 

 על ידי משרד הרווחה.  תמתוקצבפעילות ההכשרה הכשרה ו

 

אני עדיין אומר שהישיבה    13.6.23מיום    2/23: לגבי פרוטוקול ישיבת מועצת האיגוד מס'  נתי

 בשל העברת החומר לישיבה.   לא חוקית 

 

 הפרוטוקולים מאושרים :  החלטה  

 

 

 דו"ח מנכ"ל על פעילות האיגוד .4
 

: מציג בפני חברי המועצה מצגת רבעונית בנושאים הבאים: ביצוע תקציב, הגדלת מענקי  גיל 

, תחנת גזם חדשה, משרדי איגוד חדשים, תחנת  RDFהתפעול למתקני מיון פסולת, מפעל  

מעבר חדשה, מתקן מיון ומיחזור פסולת בניין, ייזום הקמת מתקן למיון פסולת אריזות  

 ועדכונים שוטפים. 

 

 ? מרץ הבאת פסולת גזם מופרדת במקור : בנושא פסולת הגזם, האם ניתן לתגל 

 

לגיל  י:  גושית  מפסולת  גזם  פסולת  של  הנפרד  גדולותאיסוף  כספיות  לעיריות.    ש משמעויות 

במידה ורשויות האיגוד יביעו עניין להפריד את האיסוף, נוכל לתמחר דמי כניסה מועדפים  

מכרז   עריכת  בעת  נקי  לגזם  מופחתים  טיפול  דמי  לקבוע  נצטרך  ובהתאמה  נקי  לגזם 

 הפעלה חדש לתחנת הגזם.  

 

 לגבי הקבלן שנבחר לבניית משרדי האיגוד   :  תינ

 

הנושא נבדק מבחינה משפטית ועל פי חוות הדעת של היועמ"ש לאיגוד ניתן לוועדה שיקול  :  ל יג

דעת בהינתן שמדובר בהצעה יחידה ומיטיבה עם האיגוד ובהינתן שבפועל הקבלן קיבל את  

 .   במכרז  האישור לסיווג הקבלני הנדרש

 

ההחלטה התקבלה בהתאם לחוות דעת משפטית ומקצועית ובהתאם לשיקול הדעת של  :  גל 

 הועדה.  

 

 

 2023הצעת תיקון תקציב לשנת  .5
 

המדובר בהצעה שניה לתיקון  .  3202מונחת לפניכם הצעת תיקון תקציב האיגוד לשנת  :  שלי 

הצעת תיקון התקציב שהופצה אליכם לפני כשבוע היתה על בסיס  אציין ש  . 2023תקציב שנת  

ובתחילת השבוע הזה עודכנו נתוני חודש אוגוסט    2023לחודש יולי  עד  טת האשפה  ינתוני קל

 ולפיכך נשלחה אליכם אתמול הצעת תיקון תקציב מעודכנת.  2023

כמדי שנה אנחנו מבצעים מעקב שוטף על כמויות האשפה המגיעות מהרשויות העובדות לפי  

השנה כבר מחודשי השנה הראשונים    .תקציב ובמידה ויש שינוי מהותי מבצעים תיקון תקציב

חל גידול משמעותי בכמויות האשפה הנקלטות מרשויות האיגוד והרשויות הנוספות  ראינו כי  
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שבתקציב, המדובר בגידול משמעותי העולה על כמויות האשפה שנלקחו בחשבון בבניית תקציב  

, מכתבי עדכון נשלחו מידי חודשיים לרשויות אשר כמויות האשפה שלהם גדלו  2023שנת  ל

 וגם עדכון התקציב בוצע בהתאם.  2%בשיעור העולה על 

 שמוצגת כאן כוללת את השינויים הבאים:  2023הצעת תיקון התקציב לשנת 
 : הכנסות

 אש"ח לפי הפירוט הבא:  7,743באיגוד בסכום של חברות הרשויות ההשתתפות  סעיף  . א
של   .1.א בסך  גדל  יפו  אביב  תל  עיריית  של    4,023תקציב  גידול  בעקבות    5.3%אש"ח 

 בכמויות האשפה. 
בכמויות    12%אש"ח בעקבות גידול של    3,352תקציב עיריית בני ברק גדל בסך של   .2.א

 האשפה. 
בכמויות    6.1%אש"ח בעקבות גידול של    368תקציב עיריית גבעתיים גדל בסך של   .3.א

 האשפה. 
 אש"ח לפי הפירוט הבא:  401בסכום של גדל באיגוד  אחרותסעיף השתתפות רשויות  . ב

בכמויות    4.8%אש"ח בעקבות גידול של   165תקציב עיריית קריית אונו גדל בסך של   .1.ב
 האשפה. 

גני תקווה גדל בסך של   .2.ב גידול של    158תקציב מ.מ  בכמויות    6.6%אש"ח בעקבות 
 האשפה. 

 בכמויות האשפה.   4.25%אש"ח בעקבות גידול של    78תקציב מ.מ אזור גדל בסך של   .3.ב
 אש"ח בגין גידול בפעילות.  1,477תקציב השתתפות רשויות שונות וקבלנים גדל בסך של  . ג
גדל בסך של   . ד בניין  להכנסות הצפויות בפועל    1,355סעיף הכנסות מפסולת  ₪ בהתאם 

 מפעילות המתקן. 
 אש"ח לאור הפסקת פעילות מכירת הגז.  500סעיף הכנסות ממכירת גז קטן בסך  .ה

 אש"ח.  10,477 - סה"כ הגידול בתקציב ההכנסות 
 

 : הוצאות
 אש"ח לאור הגידול בכמויות האשפה  10,477סעיפי הוצאות הטיפול באשפה גדלו בסך של 

 המטופלת באתר. 
 

 אש"ח.   386,314גדל ל סך התקציב 
 

אחד  :  החלטה    פה  מאשרים  המועצה  לשנת  את  חברי  התקציב    והגדלת   3202עדכון 

 אש"ח   386,314 של סך ל השנתי   תקציבה

 

 

 אישור עבודה נוספת לעובדת המרכז לחינוך סביבתי .6

הנוהג  בהתאם לנוהל  ובישיבת ועדת שכר וכ"א אושר נוהל עבודה נוספת לעובדי האיגוד,  :  גיל 

יטוב הרשויות  ב נוספת. העובדת נטע  עובדת  נייגר ה -מקומיות נדרש אישור המועצה לעבודה 

סביבתי   לחינוך  במרכז  חינוך  רכזת  בהוראהבתפקיד  לעבוד    שעוסקת  לה  לאשר  מבקשת 

בעבודה נוספת שאינה בתחום פעילותה באיגוד, בקשתה אושרה ע"י מנהלת המרכז לחינוך  

 סביבתי וע"י ועדת שכר וכ"א של האיגוד וכעת אנו מבקשים את אישור המועצה. 

והנושא מובא למועצה  : מאחר וועדת שכר וכ"א אישרה את בקשתה של העובדת בכפוף לנוהל  גל 

 .    פרוטוקול ועדת שכר וכ"אניתן להסתפק באישור כעדכון בלבד, 
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 סיכום שנת החינוך תשפ"ג  .7
 

סרטון  ריבה האיגוד  מועצת  חברי  בפני  מציגה  אודות:  והסברה  פסולת הבניין    תדמית  מתקן 

 החדש. 

 ריבה מציגה מצגת אודות פעילות המרכז בשנת הלימודים תשפ"ג.                                       

השנה   הבמהלך  הגיעו  תמנתה  איגי  תשפ"ג  בשנת  סביבתי.  לחינוך  המרכז  כמנהלת 

במרכז   וקבוצות   912  - כלפעילות  ואירועים.    4,000  - כ,  בכנסים  מציגה  משתתפים 

אנו ערוכים לפעילות הדרכה חדשה ומעניינת  התפלגות של הקבוצות מהרשויות השונות.  

 תשפ"ד.                                           - בשנה"ל החדשה 

אנו מציגים מודל חדש לקליטת קבוצות להדרכה במרכז מרשויות חירייה באופן שמשקף  

לרשויות את הערך הכספי של פעילות ההדרכה שאנו מספקים להן. עד היום הרשויות  

לעיריות. מציגה מודל תקציבי   אותו  ולשקף  וחשוב לכמת אותו  זה  אינן מודעות לערך 

 חסי.   להקצאת הדרכות לעריות בהתאם לגודלן הי

 

בניצול  : מציע  גל  גמישות  ולאפשר  שוויוני.  יהיה  באיגוד  שתקציב ההדרכה לרשויות החברות 

 התקציב כתקציב מסגרת כולל לכל הרשויות החברות.  

 

 כולם מוזמנים.    לקהל הרחב."לונה גאנק"    אירועיימים    3במשך  סוכות יתקיימו  ול המעד  : בחאיגי

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 מאשר: ___________________      

 יו"ר האיגוד   –נתן וולוך           

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 רשמה: סיגלית 


